

VERSLAG

Deelnemers aanbieders <input checked="" type="checkbox"/> aanwezig <input type="checkbox"/> afwezig	<input checked="" type="checkbox"/> Martijn Koopmans (vertegenwoordiger segment 1A 06-51284489/ mkoopmans@mtggz.nl) <input checked="" type="checkbox"/> Lodewijk Brüll (vertegenwoordiger segment 1A 06-82548429/ l.brull@moveoo.nl) <input checked="" type="checkbox"/> Jamara der Meer (vertegenwoordiger segment 1A 06-50122007/ jamara@menzsamen.nl) <input checked="" type="checkbox"/> Tannie Peters (vertegenwoordiger segment 1B 06-82303999/ tannie.peters@unik.nl) <input checked="" type="checkbox"/> Anne Degenaar (vertegenwoordiger segment 2A 06-30844413/ adegenaar@sql-zorg.nl) <input type="checkbox"/> Renée van Kraaij (vertegenwoordiger segment 2A) <input type="checkbox"/> Bianca Smits (vertegenwoordiger segment 2A) <input checked="" type="checkbox"/> Carla van Herten (vertegenwoordiger segment 2B 06-51490279/ cvherten@limburgsezorgboeren.nl) <input checked="" type="checkbox"/> Danielle Golsteijn (vertegenwoordiger segment 2B 06-14378353/ danielle.golsteijn@dezorggroep.nl) <input checked="" type="checkbox"/> Maud Eekers (vertegenwoordiger segment 2B 06-52308632/ maudeekers@proteion.nl)
Deelnemers gemeenten / MGR <input checked="" type="checkbox"/> aanwezig <input type="checkbox"/> afwezig	<input checked="" type="checkbox"/> Imke Verdellen (regionaal kartrekker segment 1A 06-39006276/ i.verdellen@horstaandemaas.nl) <input checked="" type="checkbox"/> Mariska Boon (regionaal kartrekker segment 1B 06-29132507/ mariska.boon@venray.nl) <input checked="" type="checkbox"/> Karin Pama – Schmitz (regionaal kartrekker segment 2A 06-14553411/ k.pama@venlo.nl) <input checked="" type="checkbox"/> Tim van Eerden (regionaal kartrekker segment 2B 06-29544955/ tim.van.eerden@beesel.nl) <input checked="" type="checkbox"/> Anne van den Munckhof (contractmanager MGR 06-11092952/ anne.van.den.munckhof@sdln.nl) <input checked="" type="checkbox"/> Emma Daud (assistent contractmanager MGR)
Waar	ruimte Creativiteitsversneller gemeentehuis van Peel & Maas, Wilhelminastraat 1 te Panningen
Wanneer en hoe laat	23 januari 2023 15:00 – 17:00
nr. bijeenkomst	1/4 van 2023

Nr.	Onderwerp
1. 15:00 uur	<p>Opening en mededelingen</p> <p>Renee van Kraaij en Bianca Smits hebben zich afgemeld.</p> <p>John Bindels, 1B vertegenwoordiger, kon bij 2 van de 4 bijeenkomsten niet aanwezig zijn en sluit daarom niet aan. Er is nu maar 1 vertegenwoordiger voor segment 1B.</p>
2.	<p>Aanleiding van deze bijeenkomst</p> <p>In 2022 hebben meerdere overleggen plaatsgevonden met aanbieders in de verschillende segmenten. Hierop kwam vorig jaar het voorstel om te werken aan voortgang op de ontwikkeldoelen en kpi's met een beperkt aantal, vaste vertegenwoordigers van de segmenten zowel vanuit aanbieders als vanuit de gemeenten. We verwachten hiermee de effectiviteit van de overleggen te vergroten. Uitkomst is dat deze groep nu samenzit als kopgroep. Hoe dit verder vormgegeven gaat worden, komt vandaag aan de orde.</p>
3.	<p>Voorstelronde</p> <p>Iedereen stelt zichzelf kort voor, zodat iedereen weet wie er aan tafel zitten.</p> <p>Wat verwachten we van elkaar; halen en brengen</p>
4.	<p>Vertegenwoordigers aan aanbiederszijde:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Waar lopen we nu tegenaan; - Overstijgend kijken: hoe kunnen we hierin samen optrekken en dit samen aanpakken; - Hoe kunnen we handen en voeten geven aan de ontwikkelopgaven; - Samen tot afspraken komen. <p>Wat zijn de verwachtingen vanuit de vertegenwoordigers aan de gemeentezijde: Vorig jaar hadden we nodig om de nieuwe systematiek en werkwijze te implementeren. Nu moet achterhaald worden wat de actuele stand van zaken is. Waar lopen we tegenaan (zowel aanbieder als toegang/gemeente) en hoe kunnen we hierin dichter bij elkaar komen. Wat kunnen we samen voor elkaar krijgen aan innovatieve ontwikkelingen.</p>

	<p><u>Verder:</u> In segment 2B is men in 2022 al gestart met bijeenkomsten gericht op het werken aan het ontwikkeldoel behorende bij het segment. Het is mogelijk om het proces bij segment 2B te delen in het volgende overleg. De pilots hiervoor moeten nog van start gaan, dus dit zit ook nog echt in de beginfase.</p>
5.	<p>Werkafspraken</p> <p><u>Vertegenwoordiging segment 1B:</u> 2 aanbieders als vertegenwoordiging voor dit segment is wenselijk. Twee mensen hebben zich na oproep gemeld om als tweede vertegenwoordiger voor het segment aan de kopgroep deel te nemen. Dave van Tilborg (Regionaal Autisme Centrum) meldde zich als eerste en zal vanaf 20 maart deel gaan nemen.</p> <p><u>Inrichten praktische zaken:</u> Regie ligt bij de vertegenwoordigers aan aanbiederszijde. Vertegenwoordigers van de gemeenten en de contractmanager zijn deelnemer in het kopgroep overleg. Voorzittersrol/notulist en voorbereiding wordt roulerend door leden van de kopgroep opgepakt.</p> <p><u>Betrokkenheid overige aanbieders:</u> Aanbieders die niet aangesloten, willen graag weten hoe ze input kunnen aanleveren en hoe ze achteraf geïnformeerd worden. De vertegenwoordigers van de kopgroep maken zich kenbaar via de nieuwsbrief van Sociaal Domein Limburg-Noord (MGR). Agenda's en verslagen van de overleggen evenals besluiten die zijn genomen worden op de website van Sociaal Domein Limburg-Noord gepubliceerd. Als een aanbieder die niet deelneemt aan de kopgroep aanvullende informatie wenst, input mee wil geven of bezwaar heeft op een besluit, dan kan hij contact opnemen met één van de segmentvertegenwoordigers.</p> <p><u>Actie Lodewijk/Jamara:</u> Lodewijk levert een stukje aan voor de nieuwsbrief, uiterlijk 15 februari. Jamara leest nog over het stukje heen.</p> <p><u>Actie Carla/Tannie:</u> De volgende bijeenkomst voorbereiden: - Er lopen verschillende onderwerpen als rode draad door alle segmenten. Wat zijn dan die onderwerpen? Doel: overeenkomsten zoeken - Welke ontwikkeldoelen zijn, waar leg je de focus op en hoe kun je deze ontwikkeldoelen handen en voeten geven?</p>
6.	<p>Komen tot een gezamenlijke aanpak ontwikkeldoelen, kpi's en algemene trends & ontwikkelingen + <u>tijdspad</u></p>
7.	<p>Meenemen in volgend overleg. Dit bespreken n.a.v. voorbereiding Carla/Tannie. Opdracht formuleren voor de bijeenkomst van 20 maart</p>
8.	<p>Rondvraag en sluiting</p> <p>Volgende bijeenkomst vindt plaats op maandag 20 maart van 15.00 uur - 17.00 uur.</p>